

5D4N

河内古早味+下龙湾+长安

HANOI OLD STYLE FOOD DISCOVERY +
HALONG BAY + TRANG AN





SCHEDULE:

D1 ARRIVAL 🛪 HANOI

Hotel Check In

D2 HANOI 🖨 HALONG (B/L/D)

- ☑ Ba Dinh Square
- ☑ Ho Chi Minh Mausoleum & Residence (Closed on every Mon & Fri, Whole Month of Oct - Nov)
- ☑ One Pillar Pagoda

D3 HALONG A HANOI (B/L/D)

- **☑** Halong Bay (6 Hours Cruise)
- ✓ Luon Cave (Include Speed + Small Boat to Tunnel)
- ☑ Sung Sot Cave (Surprises Cave)
- ☑ Train Street

D4 HANOI A TRANG AN A (B/L/-)

- ✓ State Theatre (Opera House) (Drive Through)
- ☑ Hoan Kiem Lake
- **⋈** 36 Ancient Street

Special Arragement: Walking Tour at 36 Ancient Street's Food Stall in Queue with Small Group (Est. 3 Hours)

DEPARTURE 7 HANOI

(B/L/MOB)

☑ Tran Quoc Pagoda

Special Cuisine:

- ☑ Hanoi SEN Buffet
- ☑ Seafood Cruise (Halong)
- ☑ Vietnam Cuisine
- ☑ Vietnam Spring Roll

HOTEL

Hotel 4 Nights:

- ☑ Halong Mithrin Hotel or similar class
- x3 Nights
- x1 Night

TOURIST ATTRACTIONS:

HANOI

(MOB)

- ◆ Ba Dinh Square Ba Dình Square is the name of a famous square in Hanoi where president Ho Chi Minh read the Proclamation of Independence of the Democratic Republic of Vietnam.
- ◆ Ho Chi Minh Mausoleum & Residence When Ho Chi Minh passed away, the granite Ho Chi Minh Mausoleum was built here to display his embalmed body. It remains a major site of tourism and pilgrimage.
- Hoan Kiem Lake Hoan Kiem Lake meaning "Lake of the Returned Sword", is a lake in the historical center of Hanoi, the capital city of Vietnam. The lake is one of the major scenic spots in the city and serves as a focal point for its public life.
- ◆ 36 Ancient Street The 36 Ancient Street, near Hoan Kiem lake, has the original street layout and architecture of old Hanoi. Each street then had merchants and households specialized in a particular trade, such as silk traders, jewelry, etc.
 - 1. Nam Bo Kho Served green papaya salad with dried beef
 - 2. **Hang Bac Market -** Wheare you can find all kinds of goods from raw meat, cooked meat, tropical fruits to dried food.
 - 3. Steamed Pancake Served with pork and mushroom
 - 4. **Pho Noodle Soup -** Noodle soup served with fresh herbs,.Two variations are most popular: pho ga (with chicken) and pho bo (with beef).
 - 5. **Fresh Fruits -** Enjoy fresh fruits at 36 Ancient Street. (Fruits are subject to seasonal availability)
 - 6. Bun Cha Served with grilled pork on rice noodle.
 - 7. **Vietnam Che Nong -** Traditional Vietnamese sweet beverage, which is usually available in the form of pudding, or as a plain drink. It tends to incorporate fruit, vegetables, beans, seeds, glutinous rice and tapioca powder, and is often topped with coconut milk.
 - 8. Bach Ma Temple (Silver Street Temple) Elaborate Ly dynasty temple founded in 1010 and reconstructed in the 18th-19th centuries.
 - Banh Mi only crisp baguette but also colorful combination of cheese, cold cuts, pickled vegetables, sausage, fried egg, or chicken, beefs.
 - 10. Bia Hoi (Draught Beer) Served with local pork sausage and cashew
 - Hidden Café One of Hanoi's best kept secrets and have a cup of egg coffee.

HALONG

 Halong Bay - Halong Bay was awarded by UNESCO as a natural heritage in 1994. Half day boat trip in Halong Bay to view multi-shaped rocks and visit the dramatic caves. Lunch will be served on boat with fresh seafood.

TRANG AN

◆ Trang An - This Trang An Tourism Complex is located in the East of Ninh Binh, with area of 2000 ha,consists of 47 historical sites, limestone mountains, valleys and underground river systems. It was officially listed as UNESCO's World Heritage on 23 June 2014.



- Wear Life Jacket @ Trang An
- Titop Isalnd
- Free Group Photo
- Vietnam Traditional Cap



精简行程:

<mark>第──天</mark> 抵达 র 河内

(机上用餐)

☑ 入住酒店

第二天 / 河内 🖨 下龙湾

(早/午/晚)

- ☑ 巴亭广场
- ☑ 胡志明主席寝陵及故居(高架屋) (寝陵将在每个周一和周五,十月至十一月全月闭馆)
- ☑ 一柱庙
- ☑ 文庙 (越南首间大学)

第三天 下龙湾 🖨 河内

(早/午/晚)

- ✓ 乘船环游下龙湾 (乘船漫游近六小时)
- ☑ 穿洞 (含快艇+小木船入水洞)
- ☑ 惊讶洞
- ☑ 午餐於船上享用海鲜餐
- ☑ 火车街

第四天 / 河内 🔒 长安 🖨 河内 💎 (早/午/-

- ☑ 长安
- ☑ 金刚骨髅岛
- ☑ 国家歌剧院 (途经)
- ☑ 还剑湖
- ☑ 36古式街道购物

特别安排:

安排小组步行于36古式街步行 "找"吃(约3个小时)

河内 🛪 回程

(早/午/机上用餐)

☑ 镇国寺



第五天

风味餐:

- ☑河内SEN莲花庭园餐厅自助餐
- ☑ 船上海鲜餐 (下龙湾)
- ☑ 越南风味
- ☑ 越南春卷

酒店住宿4晚:

- ☑ 河内昇龙歌剧院酒店或同级
- ☑下龙湾米斯林酒店或同级
- x3晚 x1晚

观光景点:

河内

- ◆ **巴亭广场** 巴亭广场位于河内市中心。当时,胡志明主席在这里宣布越南独立,这里也是当地人民休闲的地方。
- ◆ 胡志明主席寝陵及故居 (高架屋) 对许多越南人来说是最神圣的地方。 游客们有机会瞻仰胡志明的遗体,此外也可以参观胡志明主席的故居。
- ◆ 还釗湖 传说黎利一日游湖时得神龟送来宝剑,此后黎利率军击败明朝驻军,建立后黎朝,成为安南国王。建国之后,黎利游湖之时见神龟前来索剑,便将天命剑交其带回,所以命名为还剑湖。
- ◆ 36古式街道 可说是最适合游客购物的地方,商店所买的货物琳琅满目,各具特色。游客也可在这里自费乘坐三轮车,欣赏当地人民生活方式。
 - 1. Nam Bo Kho 一碗牛肉干配青木瓜沙拉。
 - 2. Hang Bac 市场 销售各种商品,例如:生肉,熟肉,热带水果到于货。
 - 3. 蒸薄煎饼 猪肉和蘑菇蒸薄煎饼。
 - 4. Pho Noodle Soup 鸡肉或牛肉配上越南河粉加药材汤。
 - 5. 新鲜水果 可享用新鲜的水果在 36 古街。(视季节而定)
 - 6. Bun Cha 烤猪肉配上越南河粉汤。
 - 7. 越南糖水 传统越南甜食、美味又可口。
 - 8. **百马庙** 建于 1010 年, 并在 18-19 世纪重建。
 - 9. Banh Mi (越南法式面包) 酥脆的面包,还有奶酪,冷盘,泡菜,香肠,煎蛋或鸡肉,牛肉的多彩组合。
 - 10. Bia Hoi (Draught 酒) 配上猪肉香肠和腰果为小吃。
 - 11. Hidden Café 河内最好的秘密之一,欣赏一杯鸡蛋咖啡。

下龙湾

◆ 下龙湾 – 乘船环游素有"海上桂林"之称的下龙湾,此湾内有三千多个 形状奇异的石灰岩小岛,并於1994年被联合国教育科学及文化组织 (UNESCO)列入世界遗产。乘船漫游近四小时。午餐於船上享用海鲜餐。

长安

◆ 长安 - 它刚列入了联合国教科文组织的世界遗产名录,生态旅游景点位于东宁平的,有2000公顷区域,它包括47的历史遗迹很多神秘的东西,用灰岩山脉,峡谷和地下河系统。



- •穿救生衣@长安船游
- Titop岛
- 越南传统斗笠
- 免费团体照

·河内 HANOI ·



货币 Currency	VIETNAMESE DONG - VND 越南盾 - VND	信用卡 Credit Card	* 许多信用卡在越南都能通行 * Credit cards are used widely in Vietnam
货币兑换率 Exchange Rate	10000 VND = MYR 2 10000 盾 = 马币 2 *Subject to currency of the day**以当天[率为准*	拨号代码 Dial Code	VIETNAM : +84 越南 : +84
电压 Voltage	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket	Type A - 2 flat vertical pin Type C - 2 round pin Type F - 2 round pin A - 两脚扁直型 C - 两脚圆型 F - 两脚圆型
时差 Time Different	Vietnam (Hanoi) - Malaysia is 1 hour ahead of Vietnam 越南 (河内) 标准时差慢 马来西亚 时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not mare than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	Winter 冬季		
飞机型号 Aircraft Type	Airbus A321		
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping: 小费: Visa: 签证:	ate:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加 Agent Collection 旅行社代收费: Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:	哦:
	GD Partner:		

